
Referat bestyrelsesmøde 18 august 2022 

Tilstede: Alice, Bettina, Sara & Connie 

Afbud: Bo, Umar 

 
Status på kontingent / Bo. 

- Bo har lavet opgørelse og sendt ti Alice. Bo og Alice går en runde med en påmindelse. 
 
Museumsgrunden i spil som mulig placering for det tidligere AMC (Base Camp) / alle. 

- De 4 mulige placeringer er: Sletteland 20-22, Damgårdsvej 10, Vridsløsestræde 6 og 
Egelundsvej 7A  

- Alice har lyttet til kommunalmøde, hvor et par partier ønskede Egelundsvej taget væk fra 
de 4 der er i spil, da bevaringsværdig bygning. Dog ikke vedtaget da forvaltningen har 
gjort forarbejde herom. Der kommer rådgivende firma på opgaven. 

- I 2020 blev der foretaget jordbundsprøver på grunden, i den forbindelse fik bestyrelsen en 
skrivelse om forslag om lav åben tæt bebyggelse på grunden 

- Bestyrelsen drøftede vores udspil til videre undersøgelse og drøftelse. Kunne være Grønt 
område med træer eller f.eks. senior bebyggelse. Bestyrelsen vil kontakte de nærmeste 
naboer til grunden og høre deres mening. Alice laver udkast, og sender til bestyrelsen for 
kommentarer. 
 

Nyt fra Brugergruppen/ Umar 
- Udskudt til næste møde, da Umar havde meldt afbud. 

 
Hjertestarter, tilkobling hjerteløberne/ Alice. 

- Hjertestarteren skal indenfor kort tid opdateres / repareres. Når dette er foretaget, kommer 
den på Trygfondens hjerteløber app. 

 
Trafik, status afrunding/ Bo, Alice. 

- Der er opsat permanent skilt med henvisning til P-plads for Dyregården, samt en port ved 
P Pladsen. Umiddelbart  

- Vi har foretaget stikprøve tællinger på antal biler på P-pladsen på forskellige dage, som 
Alice sender til forvaltningen. 

- Der foretages desværre kørsel i bil til nyttehaverne, svært at vurdere om det er 
ærindekørsel. 

- For at sikre bedre udsyn opfordres alle med hæk ud til vej om at klippe disse ind til 
oprindelig position, samt at parkere på egen matrikel. 

 
Grøn dag i landsbyen, status/ alle. 

- Der var god opbakning til Grøn dag, og en god stemning. Afslutning med kaffe & kage i 
Bomhusstræde var vellykket. Vi planlægger at lave ny grøn dag første søndag i maj 2023. 

 
Etablering af snydebrønd/ Alice. 

- Denne er endelig blevet etableret på Sprøjtehusstræde, så nu håber vi at den sikrer at 
vandet kommer væk fra vejen. 

 
 
 
 



Museumsgrunden kort status/ Connie, Alice. 
- Materialegården er svære at komme i kontakt med. Det blev desværre ikke til de ønskede / 

lovede træstammer og store sten. Der er desværre heller ikke blevet slået græssti i foråret. 
Alice vil atter skrive til Materiale gården. Connie indkalder gruppen til at mødes. 

- Nick fra Toftestræde 1, har hjulpet med at slå en sti rundt på grunden, så man kan komme 
rundt og se blomster og insekt hotel. Man må gerne hjælpe med at vedligeholde denne 
indtil Materialegården efterårs slår grunden. 

Fællesspisning 22/23 kommende datoer/ Alice. 
- 10/10-22 & 22/11-22 & 8/2-23 & 28/4-23 er aftalt med dyregården. 

 
Ladies Evening status, og ny dato for 2023/Alice 

- Flot fremmøde på 19 ladies, og flere havde givet positiv tilkendegivelse på deltagelse 
næste gang. Hyggelig aften med nye bekendtskaber. 

- Ny dato 9 juni 2023 – Ladies sæt kryds i kalenderen   
 
Landsbyvandring med Forvaltningen/Materialegården.? /Alice. 

- Udskudt til næste møde. 
- Tænk over om der er punkter vi ønsker at tage op eller det skal udskydes. 

 
Planlægning af kommende møde/alle 

- Torsdag d 29 september 20:00 – 21:00 
• Nyt fra Brugergruppen/ Umar. 
• Landsbyvandring med forvaltning / Materialegården? 
• Vedtagelse af skrivelse vedr. Museumsgrundens fremtid. 

 

 

 

 

 

Referent: Connie Krøyer 


